
Protokół Nr XCII/24 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 27 marca 2024 roku 

 

Otwarcie obrad – godz. 15.37 

Zamknięcie obrad – godz. 18.47 

Ad. 1 

Obrady XCII sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 

uczestniczące w sesji. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w sesji 

uczestniczy 15 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów oraz gości stanowią 

załączniki do protokołu). 

Ad. 3 

Przewodniczący RM - stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi w 

Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 27 marca 2024 r.: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

5. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 23 lutego 2024 r.  

6. Sprawozdanie z funkcjonowania klubów sportowych w gminie za rok 2023. 

7. Sprawozdanie z działalności Gminnej Rady Sportu za rok 2023. 

8. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Radków z organizacjami 

pozarządowymi za rok 2023. 

9. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2023. 

10. Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radków w 2024 roku – DRUK NR 1 

b) wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości   – DRUK NR 2 

c) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłodzkiego, na realizację zadania  

„Przebudowa trzech odcinków drogi powiatowej nr 3329D w miejscowości Ścinawka 

Dolna o łącznej długości 0,95 km”      – DRUK NR 3 



d) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

i mieszkaniach wspomaganych mieszkańców Gminy Radków – DRUK NR 4 

e) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Parafii Nawiedzenia NMP 

w Wambierzycach        – DRUK NR 5 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko- Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2024          – DRUK NR 6 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radków          – DRUK NR 7 

h) zmian w budżecie Gminy Radków na 2024 rok    – DRUK NR 8 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany przedstawionego 

porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

Burmistrz – złożył wniosek o zmianę porządku obrad polegającą na prowadzeniu do proponowanego 

porządku obrad w punkcie 11: 

- lit. i) - projektu uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 

2025 roku, jako DRUK NR 9 oraz uzasadnił potrzebę podjęcia uchwały. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad zmianą porządku obrad. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM - stwierdził, że w wyniku głosowania porządek obrad został zmieniony. 

Ad. 5 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia  

23 lutego 2024 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz zamieszczony 

został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. Przewodniczący RM 

zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 23 lutego 2024 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 6 

Przewodniczący RM - poprosił przedstawicieli poszczególnych klubów sportowych o złożenie 

sprawozdań z działalności klubów sportowych za 2023 rok. 

Alicja Surdyka-Strug – z upoważnienia Prezesa UKS „Wieża” Radków złożyła sprawozdanie z 

działalności klubu sportowego za 2023 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 



Kazimierz Szydełko – Prezes UKS GIECEK Radków złożył sprawozdanie z działalności klubu 

sportowego za 2023 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Grzegorz Woźniak - Prezes LZS „GRANICA” Tłumaczów złożył sprawozdanie  

z działalności klubu sportowego za 2023 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Krzysztof Toporowski - Prezes MLKS „Zjednoczeni” Ścinawka Średnia złożył sprawozdanie z 

działalności klubu sportowego za 2023 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Marek Niewiadomy - Prezes UKS „Victoria” Ścinawka Średnia złożył sprawozdanie  

z działalności sekcji łuczniczej za 2023 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu) oraz 

złożył Radnym: Alicji Surdyka-Strug, Barbarze Sobczyńska oraz Pawłowi Wielgus podziękowania 

za szczególne wsparcie dla klubu. 

Anna Janicka – upoważniony przedstawiciel WLKS Wambierzyce złożyła sprawozdanie  

z działalności klubu sportowego za 2023 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Ryszard Markowicz - Prezes LZS „TĘCZA” Ścinawka Dolna złożył sprawozdanie z działalności klubu 

sportowego za 2023 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Krystian Chudy – Wiceprezes MLKS Radków złożył sprawozdanie z działalności klubu sportowego 

za 2023 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Marek Kusiakiewicz – Wiceprezes Stowarzyszenia „Hejszowina” złożył sprawozdanie z działalności 

klubu sportowego za 2023 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM – podziękował za złożenie sprawozdań. 

Ad. 7 

Przewodniczący RM – poprosił o złożenie sprawozdania z działalności Gminnej Rady Sportu. 

Roman Borkowski - Przewodniczący Gminnej Rady Sportu - złożył sprawozdanie z działalności 

Gminnej Rady Sportu za rok 2023 (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt z radnych nie miał pytań.  

Ad. 8 

Przewodniczący RM – poprosił o złożenie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy 

Radków z organizacjami pozarządowymi. 

 

Burmistrz – odnosząc się do złożonych sprawozdań z działalności klubów sportowych zwrócił uwagę 

na zaangażowanie gminy w rozwój infrastruktury sportowej na terenie poszczególnych miejscowości 

tj. budowa hali sportowej, budowa zadaszenia orlików, remonty oraz modernizacja obiektów już 

istniejących. Przedstawił również kolejne zamierzenia w tym kierunku. Zaapelował do dyrektorów 

szkół o większe zaangażowanie uczniów w uprawianie sportów, w tym również wodnych oraz 

podziękował przedstawicielom klubów sportowych za dotychczasowe osiągnięcia w poszczególnych 

dziedzinach sportowych i zadeklarował dalsze wsparcie gminy w tym zakresie. Następnie Burmistrz 

złożył sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Radków z organizacjami 

pozarządowymi za rok 2023 (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 



Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący RM – o złożenie sprawozdania z  realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny. 

Pani Marta Jurowska - Kierownik OPS w Radkowie z/s w Ścinawce Średniej złożyła sprawozdanie 

z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2023 (sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu). 

Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

O godz. 17.05 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 

O godz. 17.24 Przewodniczący RM wznowił obrady. 

Ad. 10 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego. 

Burmistrz – złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 21 lutego 2024 roku do 25 marca 2024 

roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt nie miał pytań. 

Ad. 11 

DRUK NR 1 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radków w 2024 roku 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie przedmiotowego 

projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu uchwały 

DRUK NR 1. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0  wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 2 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie przedmiotowego 

projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu uchwały 

DRUK NR 2. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 



DRUK NR 3 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłodzkiego, na realizację 

zadania  „Przebudowa trzech odcinków drogi powiatowej nr 3329D w miejscowości Ścinawka 

Dolna o łącznej długości 0,95 km” 

Przewodniczący RM – poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie przedmiotowego 

projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu uchwały 

DRUK NR 3. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą z uwzględnieniem 

autopoprawki. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 4 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach wspomaganych mieszkańców Gminy Radków 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie przedmiotowego 

projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 



Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu uchwały 

DRUK NR 4. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 5 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Parafii 

Nawiedzenia NMP w Wambierzycach 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie przedmiotowego 

projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu uchwały 

DRUK NR 5. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 



Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 6 zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko- Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2024 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie przedmiotowego 

projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu uchwały 

DRUK NR 6. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 7 zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radków 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie przedmiotowego 

projektu uchwały. 



Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu uchwały 

DRUK NR 7. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 8 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2024 rok 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie przedmiotowego 

projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu uchwały 

DRUK NR 8. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 9 w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2025 

roku 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie przedmiotowego 

projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu uchwały 

DRUK NR 9. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 



Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Ad. 12 

Przewodniczący RM – odczytał list Polskiej Izby Gospodarczej Przemysłu Drzewnego w sprawie 

kryzysu w przemyśle drzewnym w związku z ograniczeniem pozyskiwania drewna na terenie kraju.  

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych. 

J. Gorczycki – zapytał, na jakim etapie jest realizacja wniosku złożonego na jednej z wcześniejszych 

sesji, w sprawie wymiany tabliczek z numerami budynków. 

Burmistrz – odpowiedział, że zadanie zostało wdrożone i za ok. 4-6 tygodni gmina przystąpi do 

montażu tabliczek. 

Burmistrz - przedstawił sytuację zaległości mieszkańców gminy w płatnościach z tyt. gospodarki 
odpadami, czynszu za lokale komunalne oraz dostarczenie wody i odprowadzenie ścieków oraz 

zaapelował do mieszkańców o uregulowanie swoich zobowiązań względem gminy (informacje 
stanowią załączniki do protokołu). Burmistrz odniósł się również do sprawy środków przeznaczonych 
dla sołectw i poinformował, że po uwzględnieniu wzrostu kosztów, minimalna kwota, jaka będzie 
przeznaczona dla każdego sołectwa to 13 862 zł, natomiast trwają ostateczne obliczenia i finalnie 
kwota dla każdego sołectwa będzie zbliżona do propozycji, które padły podczas wspólnego 
posiedzenia komisji RM wraz z sołtysami. Następnie Burmistrz poruszył temat funduszu 

obywatelskiego i poinformował, że gmina nie ma obowiązku jego utworzenia oraz, że stoi na 
stanowisku, że aby fundusz powstał to obywatele muszą wystąpić z wnioskiem oraz konkretną, 
uzasadnioną propozycją, aby określić wysokość wymaganych środków na ten cel, ponieważ gmina 
nie może wydzielić budżetu obywatelskiego nie wiedząc w jakiej wysokości oraz na jaki cel i nie 
wynika to ze złej woli, lecz ze względu na ogromne potrzeby związane z inwestycjami, które realizuje 
każdego roku, a których wartość przez całą obecną kadencję sięga prawie 100 mln zł, co oznacza, 

że nie można mówić o złym gospodarowaniu finansowym w gminie. Na koniec Burmistrz złożył 

wszystkim życzenia świąteczne. 

Przewodniczący RM – zapytał czy ktoś jeszcze ma pytania. 

Nikt więcej nie miał pytań. 

Przewodniczący RM – również złożył życzenia świąteczne. 

Ad. 13 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XCII sesję Rady Miejskiej w 

Radkowie.   

 

Protokołowała:       Przewodniczący RM w Radkowie 

Justyna Ożóg               Aleksander Mielniczuk 


